

အတွဲ 24

Dekalb ကောင်တီ ခရိုင်ကျောင်း မိသားစုများသို့၊ မင်္ဂလာပါ။

ကျွန်ုပ်တို့၏ ရုံးခန်းများနှင့် ကျောင်းအဆောက်အအုံများပိတ်ထားခြင်းအား ဒုတိယအပတ်ထဲတွင် အပြီးသတ်တော့မည့်တစ်ချိန်တည်းမှာပင် အလုပ်ကြိုးပမ်းအားထုတ်မှုနှင့် အပ်နှံမှု ပြုခဲ့သည့် ကျွန်ုပ်တို့၏ ဆရာမများနှင့် ဝန်ထမ်းများတို့အား ကျွန်ုပ် ကျေးဇူးတင်လိုပါသည်။

ကျောင်းသို့ပြန်သွားရန် စိုးရိမ်မှုဖြစ်နေသူများလည်းရှိနေစဉ်မှာ စိတ်လှုပ်ရှား ဖွယ်ဖြင့် ပြန်လာကြသည့် ကျွန်ုပ်တို့၏ ဆရာမများနှင့် ဝန်ထမ်းများတို့အား ကျွန်ုပ် အသိအမှတ်ပြုလိုပါသည်။ ယခုအပတ်တွင် 'ဘဝအသက်တာ၌ တစ်ရက် (A Day in the Life)' သို့ တက်ရောက်ခဲ့ကြသည့် ကျွန်ုပ်တို့၏ မိတ်ဖက်ဖြစ်သူများ တို့နှင့်အတူ ကျောင်းသို့ ကျွန်ုပ် အလည်အပတ်သွားရောက်ခဲ့စဉ်အတွင်းက အပြုသဘောဆောင်သော အသံများအတွက် ကျွန်ုပ် အလွန် သဘောကျပါသည်။

ကူးစက်မှုကာလတစ်လျှောက်လုံး၌ သတင်းအချက်အလက်များလွှင့်လှိုင်းများမှ မတန်တဆများပြားစွာ ထုတ်လွှင့်ပေးခဲ့ပြီးဖြစ်ပါသည်။ မည်သို့ပင်ဖြစ်စေ Dekalb ကောင်တီခရိုင်ကျောင်း (DCSD) အနေဖြင့် ကျွန်ုပ်တို့၏ လုပ်နည်းကိုင်းနည်း ဖြစ်သော သိပ္ပံနည်းပညာနှင့် ရောဂါထိန်း ချုပ်ရေးနှင့် တားဆီးရေး စင်တာ (CDC) တို့၏ လမ်းညွှန်မှု ထဲတွင် တစ်သမတ်တည်းရှိပါသည်။ CDC အနေဖြင့် ကျောင်းများအား တတ်နိုင်သမျှမြန်မြန် ပြည်လည်ဖွင့်လှစ်ရန် အကြံပြုထောက်ခံပါသည်။ ထို့အပြင် ကျောင်းများအား ပိတ်ထားခြင်းသည် "ကျောင်းသားများ၏ ပညာရေး တိုးတက်မှု၊ စိတ်ပိုင်းဆိုင်ရာကျန်းမာရေး နှင့် လိုအပ်သော ဝန်ဆောင်မှုများ ရရှိခြင်းတို့အား ဆိုးရွားစွာ ထိခိုက်စေနိုင်ပါသည်။" ဟုလည်း CDC မှ ဖော်ပြထား ပါသည်။ ကျွန်ုပ်တို့၏ အသိုင်းအဝိုင်း ဘေးကင်းလုံခြုံမှုနှင့် ကျန်းမာရေးအား ဆက်လက် ထိန်းသိမ်းထားရှိရန်အတွက် အားလုံး သတိစီရိယဖြင့် နေထိုင်ရန်နှင့် ကျွန်ုပ်တို့၏ အဆောက်အဦများထဲတွင် ကူးစက်ပျံ့နှံ့မှု အန္တရာယ်အား လျော့ချနိုင်မည့် ရောဂါထိန်းချုပ်လျော့ရေး မဟာဗျူဟာများကို လိုက်နာ ဆောင်ရွက်ရန် သတိပေးလိုပါသည်။

ထပ်မံဆိုရလျှင် နိုင်ငံတစ်ဝန်းရှိ ကြီးကြပ်သူဌာနမှူးများမှ ပြုလုပ်သည့် ခက်ခဲသော ဆုံးဖြတ်ချက်များဖြစ်ပါသည်။ ကျွန်ုပ်တို့၏ဝန်ထမ်းများအတွက် ဘေးကင်းလုံခြုံသည့် ပတ်ဝန်းကျင်တစ်ခုကို ကျွန်ုပ်တို့ ဖန်တီးခဲ့ပြီး ကျွန်ုပ်တို့၏ ကျောင်းသူသားများ ပြန်လာရန်အတွက် စနစ်များကိုလည်း နေရာတစ်ကျဖြင့် မှန်သောခြေလှမ်းဖြင့် ပြုလုပ်ထားပြီး ဖြစ်ပါသည်ဟု ကျွန်ုပ်တို့ ယုံကြည်ပါသည်။

ခရိုင်၏ ပြည်နယ်

လာမည့် ဖေဖော်ဝါရီလ 23 ရက်၊ 2021 ခုနှစ်တွင် ခရိုင်၏ ပြည်နယ် မှ ကျွန်ုပ် ဖြေရှင်းပေးပါမည်။ အစီအစဉ်ကို Stone Mountain ရှိ 4550 Greer Circle ကားရပ်နားရန်နေရာ တွင် "ယာဉ်မောင်းနှင်ဝင်ရောက်ခြင်းဖြင့် အခမ်းအား (drive-in celebration)" ပြုလုပ်ကျင်းပပါမည်။ ကားရပ်နားရန်နေရာကို ညနေ 4:15 နာရီ တွင် ဖွင့်မည်ဖြစ်ပြီး အစီအစဉ်ကိုမူ ညနေ 5:30 တွင် စတင်မည်ဖြစ်ပါသည်။ အသစ်သော ထူးချွန်မှု စံနှုန်းသို့ ကျွန်ုပ်တို့ မည်ကဲ့သို့ တိုးမြှင့်သွားသည့် DCSD ၏ အတွေ့အကြုံကို ဝေမျှပြော ဆိုရန် ကျွန်ုပ် အလွန်စိတ်လှုပ်ရှားမိပါသည်။

ဘဝအသက်တာ၌ တစ်ရက် ခရီးစဉ်/ မြို့တော်ခန်းမ

ပြီးခဲ့သည့် ဗုဒ္ဓဟူးနေ့က "ဘဝအသက်တာ၌ တစ်ရက်" ခရီးစဉ်တွက် ပါဝင်ခဲ့ကြသော ကျွန်ုပ်တို့၏ မိတ်ဖက်များအား ကျွန်ုပ်ကျေးဇူးတင်လိုပါသည်။ ကျွန်ုပ်တို့၏ ပညာသင်ဆရာကျောင်းသားများအား မျက်နှာချင်းဆိုင်ဖြင့် သင်ကြားပို့ချ မှုသို့ ပြန်လာစေရန် ကျွန်ုပ်တို့ ပြင်ဆင်နေစဉ် ကျွန်ုပ်တို့၏ကျောင်းခန်းမများကို လည်ပတ်ကြည့်ရှုရန် မိတ်ဖက်များအား အခွင့်အလမ်းရရှိစေပါသည်။ မိမိတို့၏ မေးခွန်းများ၊ တုံ့ပြန်မှုများ နှင့် စိုးရိမ်မှုများအတွက် ကျွန်ုပ်တို့ တန်ဖိုးထားပါသည်။ ကျွန်ုပ်တို့၏ မိတ်ဖက်များအား မိမိတို့၏ကျောင်းများကို လိုက်လံလေ့လာကြည့်ရှု ခွင့်ပြုပေးသည့် ကျွန်ုပ်တို့ကျောင်းခေါင်းဆောင်များသို့ ကျေးဇူးတင်ပါသည်။ ခရီးစဉ်မှ စိတ်ဝင်စားဖွယ်အကောင်းဆုံးအချက်အလက်များကို ကြည့်ရှုရန် ကျေးဇူးပြု၍ ဤနေရာတွင် နှိပ်ပါ။

မကြာသေးမီက ပြုလုပ်ခဲ့သည့် မြို့တော်ခန်းမအစည်းအဝေးကို ကြည့်ရှု ပါဝင်ခဲ့ကြ သော ကျွန်ုပ်တို့၏ မိဘများနှင့် ဆရာမများကိုလည်း ကျေးဇူးတင်ပါသည်။ ခရိုင်ကျောင်းများ ပြန်လည်ဖွင့်လှစ်ခြင်း အစီအစဉ်နှင့်ပတ်သက်ပြီး အသေးစိတ်အချက်အလက်များကို ကျွန်ုပ်တို့တင်ပြခဲ့သည့်အပေါ် သင်၏ တုံ့ပြန်ဆောင်ရွက်မှုများနှင့် သတိထားမှုများအတွက် ကျွန်ုပ်တို့ ကျေးဇူးတင်ရှိပါသည်။ မြို့တော်ခန်းမအစည်းအဝေးကို သင်လွှဲချော်ခဲ့ပါက ကြည့်ရှုရန် ကျေးဇူးပြု၍ ဤနေရာတွင် ဝင်ရောက်ကြည့်ရှုပါ - <https://www.facebook.com/100666431593471/videos/175882993982130>

ဘေးကင်းလုံခြုံသော ပြန်လည်တက်ရောက်ခြင်း ဖြစ်ကြောင်း သေချာစေရန် ကျွန်ုပ်တို့၏ အသိုင်းအဝိုင်းကျောင်းအတွက် ခိုင်မာသော ရပ်ရွာတစ်ခုကို လိုအပ်ပါသည်။

ဘုတ်အဖွဲ့ အစည်းအဝေး

ဖေဖော်ဝါရီလ 8 ရက်က ကျွန်ုပ်တို့၏ ဘုတ်အဖွဲ့ အစည်းအဝေးသို့ တက်ရောက် လေ့လာခဲ့ကြသူအယောက်စီတိုင်းတို့အား ကျေးဇူးတင်ပါသည်။ အစည်းအဝေးအတွင်း၌ အချက်အလက်များစွာ ရရှိခဲ့ပါသည်။ ထိုအချက် အလက်များကို ပြည်သူများ သတိမမိကြောင်း ကျွန်ုပ်သေချာ ပြုလုပ်လိုပါသည်။ အောက်ပါ အချက်အလက်များအချို့မှာ အစည်းအဝေးမှ ထုတ်ထားသည့် အဓိကအချက်များဖြစ်ပါသည်။

ADA တောင်းဆိုမှုများ

- အဝေးမှ အလုပ်လုပ်ခြင်း ရွေးချယ်မှုများအတွက် ဆိုင်းငံ့ထားသော ADA အခက်အခဲများဆိုင်ရာ ခွင့်ပြုခြင်းသည် လာမည့် ဖေဖော်ဝါရီလ 2 ရက်နေ့တွင် သက်တမ်းကုန်ဆုံးပါမည်။
- ခရိုင်မှ ၎င်းတို့၏ ရုံးခန်းများ/စာသင်ခန်းများ/အလုပ်ခွင်နေရာများသို့ ပြန်သွား သည့်အခါ ဆိုင်းငံ့ထားသော ADA တောင်းဆိုမှုများကို မိမိတို့၏ တိုက်ရိုက် ကြီးကြပ်ရေးမှူးထံသို့ အသိပေးချက်များပေးပို့ရန် အလုပ်သမားများအား ပြောပြထားပြီးဖြစ်ပါသည်။
- နေရာထိုင်ခင်းများကို အလုပ်သမား၏ မရှိမဖြစ်လိုအပ်သော အလုပ် ဆောင်ရွက်ချက်အား ပြန်လည်သုံးသပ်ခြင်းအပေါ်တွင် အခြေခံပါသည်။ အကယ်၍ မျက်နှာချင်းဆိုင် တုံ့ပြန်မှုသည် အလုပ်သမား၏ အလုပ်အစိတ်အပိုင်း ဖြစ်ခဲ့ပါက အဝေးမှ အလုပ်လုပ်ရန် နေရာထိုင်ခင်းအတွက် ခွင့်ပြုချက် ရရှိပါလိမ့်မည် မဟုတ်ပါ။
- အဆောက်အဦးအတွင်းရှိ အခြားနေရာတစ်နေရာတွင် အလုပ်လုပ်ရန် ဖြစ်နိုင်သည့်အခါများတွင် ယာယီ နေရာထိုင်ခင်းအတွက် စဉ်းစားပေးနိုင်ပါသည်။ အရည်အချင်းပြည့်မီမှုအတွက် အဆုံးအဖြတ်ပြုနေစဉ် ကျောင်းခေါင်းဆောင်များ အနေဖြင့် ကျိုးကြောင်းဆီလျော်သော ပြောင်းလွယ်ပြင်လွယ်မှုများ စီစဉ်ပေးရန် အလုပ်သမားများနှင့်အတူ ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ပါသည်။

ကျောင်းအဆောက်အဦး ပိတ်ခြင်း

- Smoke Rise ES - သန့်ရှင်းရေးနှင့် သန့်စင်မှုများ ပြုလုပ်ရန်အတွက် သောကြာနေ့၊ ဖေဖော်ဝါရီလ 5 ရက်၊ 2021 ခုနှစ်တွင် ပိတ်သည်။ DeKalb ကျန်းမာရေး ဘုတ်အဖွဲ့မှ ငါး (5) ရက်ပိတ်ရန် အကြံပြုထားသည်။
- Panola Way ES - သောကြာနေ့၊ ဖေဖော်ဝါရီလ 5 ရက်၊ 2021 ခုနှစ်တွင် စာသင်ခန်း ပိတ်သည်။ အခန်းအား သန့်ရှင်းရေးနှင့် သန့်စင်မှုများ ပြုလုပ်ပြီးဖြစ်ပါသည်။ Panola Way ကို ဖွင့်ထားဆဲပါ။
- ကြီးမားသော သန့်ရှင်းရေးပြုလုပ်ရန်အတွက် John Lewis ES အစားအစာ ဖြန့်ဝေမှု ဖရီယာကို လာမည့် ကြာသပတေးနေ့၊ 4 ရက်၊ 2021 ခုနှစ်တွင် ပိတ်ပါသည်။ အစားအစာ ထုတ်လုပ်မှုကို ယာယီ ပြောင်းရွှေ့ထားသည်။ အစားအစာထုတ်လုပ်ခြင်း လျှပ်ရှားဆောင်ရွက်မှုများအားလုံးကို လာမည့် အင်္ဂါနေ့၊ ဖေဖော်ဝါရီလ 9 ရက်၊ 2021 ခုနှစ် တွင် ပြန်လည်ဖွင့်လှစ်ပါမည်။
- ပြည်သူ့ လုံခြုံရေး - သန့်ရှင်းရေးနှင့် သန့်စင်မှုများ ပြုလုပ်ရန်အတွက် လုပ်ငန်း လည်ပတ်မှုများကို သောကြာနေ့၊ ဖေဖော်ဝါရီလ 5 ရက်၊ 2021 ခုနှစ်တွင် ပိတ်ပါသည်။ ပြည်သူ့ လုံခြုံရေး - လုပ်ငန်းလည်ပတ်မှုများကို တနင်္လာနေ့၊ ဖေဖော်ဝါရီလ 8 ရက်၊ 2021 ခုနှစ်တွင် ပြန်လည်ဖွင့်လှစ်ပါမည်။ လက်တွေ့နိမ့် ယူနစ်အား လာမည့် ဗုဒ္ဓဟူးနေ့၊ ဖေဖော်ဝါရီလ 10 ရက်၊ 2021 ခုနှစ်တွင် ပြန်လည်ဖွင့်လှစ်ပါမည်။
- သန့်ရှင်းရေးနှင့် သန့်စင်မှုများ ပြုလုပ်ရန်အတွက် Sam Moss ဝန်ဆောင်မှုပေး စင်တာကို တနင်္လာနေ့၊ ဖေဖော်ဝါရီလ 8 ရက်၊ 2021 ခုနှစ်တွင် ပိတ်ပါသည်။
- Redan HS - သောကြာနေ့၊ ဖေဖော်ဝါရီလ 5 ရက်၊ 2021 ခုနှစ်တွင် အခန်းများစွာ ပိတ်ပါသည်။ အခန်းအား သန့်ရှင်းရေးနှင့် သန့်စင်မှုများ ပြုလုပ်ပြီးဖြစ်ပါသည်။ Redan HS ကို ဖွင့်ထားဆဲပါ။
- အကယ်၍ ဝန်ထမ်းတစ်ဦးတွင် ရောဂါကူးစက်မှုဖြစ်ကြောင်းတွေ့ရှိရပါက COVID-19 ဆက်သွယ်မှု ဌာန (POC) မှ အစီရင်ခံစာရွက်စာတမ်းများကို ဖြည့်စွက်ပြီး ဒေသဆိုင်ရာ ကြီးကြပ်ရေးမှူး၊ ဌာနအကြီးအကဲများ သို့မဟုတ် ဌာနမှူး/ လက်ထောက် ထံသို့ တင်ပြပါသည်။ အစီရင်ခံစာတင်ပြထားသည့် အချက်အလက်များ တိကျမှန်ကန်ကြောင်း သေချာစေရန်အတွက် ဖြစ်နိုင်လျှင် COVID-19 POC အနေဖြင့် ဝန်ထမ်း အဖွဲ့ဝင်နှင့် ဆွေးနွေးတိုင်ပင်သင့်ပါသည်။
- ဒေသဆိုင်ရာ ကြီးကြပ်ရေးမှူး၊ ဌာနအကြီးအကဲများ သို့မဟုတ် ဌာနမှူး/ လက်ထောက် မှ အစီရင်ခံစာရွက်စာတမ်းများကို သတ်မှတ်ခန့်အပ်ထားသည့် သူနာပြု နှင့် COVID-19 ကျန်းမာရေး အဖွဲ့ထံသို့ ပေးပို့ပေးပါသည်။
- COVID-19 ကျန်းမာရေး အဖွဲ့မှ အစီရင်ခံစာပြုချက်ကို ပြန်လည်သုံးသပ် ကြည့်ရှုပြီးနောက် DeKalb ကျန်းမာရေးဘုတ်အဖွဲ့ထံ ဆက်သွယ်မှုပြုကာ ပြုလုပ်ရန်နောက်အဆင့်များကို ဆုံးဖြတ်ရန်အတွက် ဒေသဆိုင်ရာ ကြီးကြပ် ရေးမှူး၊ ဌာနအကြီးအကဲများ သို့မဟုတ် ဌာနမှူး / လက်ထောက် ဆွေးနွေး တိုင်ပင်ပါသည်။

- သီးသန့်ခွဲနေခြင်း သို့မဟုတ် ရောဂါအခြေချုပ်စောင့်ကြည့်ခြင်း များတို့နှင့်ပတ် သက်၍ DeKalb ကျန်းမာရေးဘုတ်အဖွဲ့ထံမှ အသေးစိတ် လမ်းညွှန်ချက်များကို COVID-19 ကျန်းမာရေး အဖွဲ့က အသိပေးပါသည်။ အနီးကပ်နေသူများအား အသိပေးခြင်းပြုလုပ်ပြီး နေအိမ်၌သာ နေထိုင်ရန်၊ ရောဂါအခြေချုပ်စောင့်ကြည့်ခြင်း လမ်းညွှန်ချက်များကို လိုက်နာစေခြင်း နှင့် အကဲဖြတ်သုံးသပ်ရန်အတွက် မိမိတို့၏ ကျန်းမာရေးစောင့်ရှောက်မှု ပံ့ပိုးပေးသူနှင့် ဆွေးနွေးတိုင်ပင်ပါသည်။ အလုပ်သမားများသည် အလုပ်သို့ပြန်သွားခြင်း လမ်းညွှန်ချက်နှင့်အညီ နေအိမ်၌ သီးသန့်ခွဲနေခြင်း ပြီးဆုံးမှုအတွက် သတ်မှတ်စံများနှင့် ကိုက်ညီသည့်အခါ အလုပ်သို့ ပြန်သွားနိုင်ပါသည်။
- အကယ်၍ ဝန်ထမ်းတစ်ဦးတွင် COVID-19 ရောဂါကူးစက်မှုဖြစ်ကြောင်း တွေ့ရှိရ ပါက ထိတွေ့မှုဖြစ်ခဲ့သည့် ဧရိယာ(များ)ကို သန့်ရှင်းရေးပြုလုပ်ရန်နှင့် ပိုးသတ်ရန် 24 နာရီအထိ ပိတ်ထားပါသည်။ COVID-19 ကြောင့် အဆောက်အအုံများကို ထပ်မံတိုးချဲ့ပြီးပိတ်ခဲ့ပါက နောက်ထပ်သော သန့်ရှင်းရေးနှင့် ပိုးသတ်ခြင်း အစီအမံများ ပြုလုပ်မည် ဖြစ်ပါသည်။

အဆောက်အအုံ အဆင်သင့်ဖြစ်မှု

- လုပ်ငန်းစီမံလည်ပတ်မှုအဖွဲ့မှ အဆောက်အအုံများသို့ ဆက်လက် သွားရောက် လည်ပတ်ခြင်း၊ အထူးဂရုစိုက်ဆောင်ရွက်ရန်လိုအပ်သည့် ဧရိယာများကို ကိုင်တွယ်ဆောင်ရွက်သွားနိုင်ရန် အဆောက်အအုံ ခေါင်းဆောင်များအား ဝိုင်းဝန်းကူညီဆောင်ရွက်သွားခြင်းများ ပြုလုပ်သွားမည်ဖြစ်ပါသည်။
- PPE ၊ သန့်ရှင်းရေး နှင့် သန့်ရှင်းရေး ထောက်ပံ့ပစ္စည်းများကို ကျောင်းများ အားလုံးသို့ ကျွန်ုပ်တို့ ပေးပို့ဖြန့်ဝေထားပြီးဖြစ်ပါသည်။ သန့်ရှင်းရေး ဒဏ်ခံကိရိယာ နှင့် သန့်ရှင်းရေး ထောက်ပံ့ပစ္စည်းများကို အဆောက်အအုံများအားလုံးသို့ လေးပတ်စာ ကျွန်ုပ်တို့ စီစဉ်ပေးခဲ့ပြီးဖြစ်ကာ လိုအပ်သလို အဆောက်အအုံများသို့ ဆက်လက် ဖြည့်တင်းပေးသွားပါမည်။ ဆရာမများ နှင့် ကျောင်းသူသားများ ဘေးကင်းလုံခြုံစွာ ပြန်လာနိုင်ကြောင်း သေချာစေသည့်အနေဖြင့် အဆောက်အအုံဆိုင်ရာ အဖွဲ့မှ လိုအပ်သော အရေးကြီးသည့် အလုပ်အမိန့်များကို ကိုင်တွယ်ဖြေရှင်း ပြီးစီးအောင် လုပ်ဆောင်နေပါသည်။
- ပြီးခဲ့သည့် 6-8 လ အထိ ကျွန်ုပ်တို့ပြုလုပ်ခဲ့သည့် အလုပ်အမိန့်များ၏အခြေအနေ တိုးတက်မှုမှာ အလွန် တိုးတက်မှုရှိခဲ့ပါသည်။ အလုပ်အမိန့်များအပေါ်တွင် ကျွန်ုပ်တို့ ကျောင်းသူသားများနှင့် ဝန်ထမ်းများတို့၏ ဘေးကင်းလုံခြုံမှုနှင့် သက်သာချောင်ချိရေးပါဝင်သည့် ဦးစားပေးချက်ကို ထားရှိ ကြောင်း သေချာစေသည့်အနေဖြင့် ကျွန်ုပ်တို့အဖွဲ့သည် တက်ကြွသော နည်းဟန်ဖြင့် ဆက်လက် တုံ့ပြန်သွားမည်ဖြစ်ပါသည်။ ဝန်ထမ်းများတို့၏ အကြံပြုချက်အရ ကျောင်းများအားလုံးသို့ မျက်နှာကာများ ဖြန့်ဝေပေးပို့သွားမည်ဖြစ်ပါသည်။

ကျွန်ုပ်တို့၏ အဆောက်အအုံ အဆင်သင့်ရှိမှု ဗီဒီယိုကို ကြည့်ရှုရန် ကျေးဇူးပြုပြီး ဖော်ပြပါတွင် လည်ပတ်ကြည့်ရှုပါ - အင်္ဂလိပ်ဘာသာ-

<https://www.youtube.com/watch?v=F3BHa5fVa0Y>
<https://www.youtube.com/watch?v=Q1L0n6m4X7c&feature=youtu.be>

စပိန်ဘာသာ -

<https://www.youtube.com/watch?v=XQ8CuqIREUw&feature=youtu.be>
<https://www.youtube.com/watch?v=IuqFuvdf-SU&feature=youtu.be>

HVAC

အပူပေးစက်ကို DCSD အဆောက်အအုံများအားလုံးတို့၌ တပ်ဆင်ဖွင့်ထားပေးပြီး ခရိုင်တွင် လျှပ်စစ်ဓါတ်အားပြတ်လပ်မှု မရှိပါ။

- HVAC ကိစ္စများအားလုံးသည် ကျွန်ုပ်တို့၏ အဆောက်အအုံ ထိန်းသိမ်းရေး ဝန်ထမ်းများအတွက် ထိပ်တန်းဦးစားပေး လုပ်ဆောင်ရမည့် အရာအဖြစ် ဆက်လက်တည်ရှိသွားပါမည်။ ခရိုင်တွင် သင်ကြားမှုနှင့် လေ့လာသင်ယူမှုအတွက် ထောက်ကူစေသော ပတ်ဝန်းကျင်တစ်ခုရှိရန် သေချာစေရန်အတွက် DCSD အဆောက်အအုံများနှင့် လုပ်ငန်းလည်ပတ်စီမံရေး တို့မှ စနစ်များကို စီရိယရှိစွာဖြင့် ပြုပြင်မှုများနှင့် စမ်းသပ်မှုများ ဆက်လက်ပြုလုပ်နေပါသည်။ ရွှေ့ပြောင်းသယ်ဆောင်နိုင်သော အပူပေးစက်များကို ခရိုင်တစ်ဝန်းလုံးရှိ စာသင်ခန်း များစွာတို့၌ ယာယီ အစီအမံအဖြစ် DCSD မှ တပ်ဆင်ပေးထားပြီး ဖြစ်ပါသည်။ ဤသို့ဖြင့် ခရိုင်အား ပြုပြင်မှုများ ပြီးစီးအောင် ပြုလုပ်ခွင့်ရရှိစေမည်ဖြစ်ပြီး အဆောက်အအုံများအား ဆက်လက်၍ အသုံးပြုသွားစေနိုင်မည်ဖြစ်ပါသည်။
- ကာကွယ်ဆေးများအပါအဝင်၊ လေထုအရည်အသွေးနှင့် မသန်မစွမ်းဖြစ်သော ကျွန်ုပ်တို့၏ ကျောင်းသူသားများအား ပံ့ပိုးကူညီခြင်း စသည့် အခြားသော အစည်းအဝေးမှ ထုတ်ထားသည့် အဓိကအချက်များကို ဖတ်ရှုရန် ကျေးဇူးပြု၍ ကျွန်ုပ်တို့၏ ဝဘ်ဆိုဒ်တွင် လည်ပတ်ကြည့်ရှုပါ။

မကြံဖူးသည့် ဤသို့သောအချိန်အတွင်း၌ ကျွန်ုပ်တို့၏ လမ်းခရီးကို ရှာဖွေ နေစဉ်အခါတွင် သင်၏ စိတ်ရှည်သည်းခံမှုအတွက် ထပ်မံ ကျေးဇူးတင်လို ပါသည်။ ခရိုင်မှ နောက်ဆုံးရ သတင်းအချက်အလက်များကို အမြဲတမ်းသိရှိရန် ကျေးဇူးပြု၍ ကျွန်ုပ်တို့၏ ဝတ်ဆိုင်တွင် လည်ပတ်ကြည့်ရှုပါ။

Mrs. Cheryl Watson-Harris

မိဘများသို့၊ ခရိုင်ထံမှ သတင်းအချက်အလက်များနှင့် အသိပေးချက်များကို လက်ခံရရှိရန်အတွက် ကျောင်း မန်စင်ဂျာ (School Messenger) ထဲတွင် သင်၏ ဆက်သွယ်ရန် အချက်အလက်များ မှန်ကန်ကြောင်း ကျေးဇူးပြု၍ သေချာအောင် ပြုလုပ်ပေးပါ။ သင်၏ ဆက်သွယ်ရန်အချက်အလက်များသည်၊ ဥပမာအားဖြင့် အီးမေးလ် နှင့် သင့် ဖုန်းနံပါတ် များသည် နောက်ဆုံးရအချက်အလက်များဖြစ်ကြောင်း သေချာစေရန် သင့်ကျောင်းသို့ ကျေးဇူးပြု၍ ဆက်သွယ်ပါ။